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It is with great pride that the members of the Board of Directors of the Sir Wilfrid Laurier 
Foundation express their THANKS and appreciation to their sponsors and partners who played an 
important role in the success of our most recent gala, featuring the ULTIMATE SHOWBAND!

The funds raised will be distributed by the Foundation in support of much needed projects that 
include music, arts, sports and technological equipment for the schools and centres as well as the 
continuation of the Citizenship bursaries.

We look forward to seeing you at our next event , the all-you-can-eat Lobster Gala on 
June 8, 2017.

Fondation Sir-Wilfrid-Laurier Foundation
235, montée Lesage, Rosemère (Québec) J7A 4Y6
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THANK YOU!!

MERCI!!
C’est avec beaucoup de �erté que les membres du conseil d’administration de la Fondation 
Sir-Wilfrid-Laurier disent MERCI à leurs commanditaires et partenaires pour leur importante 
contribution au succès du plus récent gala mettant en vedette le ULTIMATE SHOWBAND.

Les sommes amassées seront réparties entre les écoles et les centres pour soutenir des projets 
essentiels nécessitant l'achat d'équipement sportif, technologique, de musique et d'art, et pour 
nous permettre de reconduire notre programme de bourses de citoyenneté.

Au plaisir de vous voir à notre prochain événement, le souper homard à volonté, qui aura 
lieu le 8 juin 2017.
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